
 

 PROTOKOLL 

FÖRSAMLINGSRÅDET Sammanträdesdatum §§ 34-43 

I ÖNSTA FÖRSAMLING       2023-09-05 
 
Plats och tid  Önsta gryta kyrka, Mariasalen kl.17:30-20:00 
Närvarande ledamöter Ann-Sofie Berglund (ordf.), Yngve Anderberg, Elisabeth 

Granberg (vice ordf.), Charlotta Numan (sekr.), Per-Åke 

Olofsson, Arne Sellberg, Anette Lindström 

 
Närvarande ersättare William Collander (adjungerad)  

 

Anmält förhinder: Ann-Marie Nyström, Kristina Liderfelt 

Andersson, Emma Sehlberg, 
Övriga närvarande Pernilla Cramnell, kaplan 

 

 

 §34 
Inledning   

 Andakten hålls av Ann-Sofie Berglund som läser två texter och 

en bön 

 

§35 

 

Upprop  Upprop förrättas 

 

Justering & §36 
val av sekreterare  
 Församlingsrådet beslutar 

 att utse Elisabeth Granberg till justeringsperson  

 

 §37 
Föredragningslista    

 Församlingsrådet beslutar 

 att godkänna föredragningslistan. 

 Föredragningslista 

1. Inledande andakt 

2. Upprop  

3. Val av justerare 
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4. Föredragningslista 

5. Föregående protokoll 

6. Information från ordf. 

a) Allhelgona- Hovdestalund 

b) Klädbytardagarna 

c) Härlig är jorden (HÄJ) 

d) Boken ”sju steg i kristen tro” 

e) Elin och styrelsen för SKU 

7. Information från kaplan 

 

8. Övriga frågor 

 

9. Nästa församlingsråd 

 

10. Avslut av mötet 
 
 

 §38 
Föregående protokoll     

 Församlingsrådet beslutar 

 att godkänna föregående protokoll 

 

 

§39 
Information 

a) Volontärer behövs till All Helgona på Hovdestalund. En 

lista finns där man kan fylla i sig som frivillig på ett pass. 

b) Denice på Mikaelikyrkan behöver frivilliga volontärer till 

klädbytardagarna som i år kommer att ske helgen 14-15/10 

i Mikaelikyrkan.   

c) HÄJ ”härlig är jorden” går av stapeln 9/9 i Falun och det 

kommer finnas ett gediget program med aktiviteter att gå 

på för den som är intresserad. Aktiviteterna kommer att ske 

i Falu Kristine kyrka, på torget och på Kristinegården.  

d) Ann-Sofie tar upp boken ”sju steg i kristen tro” som vi fick 

för några år sedan och ger som förslag att börja jobba med 

frågorna från boken på nytt. Något som 

församlingsrådsmedlemmarna instämmer i. Till nästa gång 

beslutar man att läsa första kapitlet ”Gud” s. 11-23. 

Pernilla köper in sju böcker till de 

församlingsrådsmedlemmar som inte redan har boken.  
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e) Elin Zetterquist som är ny församlingspedagog i Önsta 

församling presenterar sig och berättar att hon ska ansvara 

för konfirmander och ungdomar. Hon arbetade tidigare i 

Vaksala församling i Uppsala.  

 

Därefter presenterar sig styrelsen för svenska kyrkans unga 

i Önsta. De består av William (ordförande), Jasmine 

(sekreterare), Felicia, Emmy, Andreas, Lukas och Emma. 

Deras instagramkonto heter SKU.Onsta 

 
 

 

§40 
 
Information från kaplan  
 Pernilla berättar att Monica slutar som kyrkvärd i och med att 

hon flyttar till Viksäng. Det föreslås att hon ska avtackas den 

14/9 under nästa träff med kyrkvärdarna.  

 Elin Zetterquist (församlingspedagog) och Linda Jansson 

Norrman (kyrkomusiker) välkomnades under höstfesten i 

söndags (3/9).  

 Pernilla uppdaterar om personalläget. Det har inte gått att 

tillsätta tjänsten som församlingsassistent/pedagog i ÖGK då 

de sökande inte mötte kriterierna i ansökan. Därför kommer 

den tjänsten att utlysas på nytt. David Andersson vikarierar 

tills vidare på 20% oktober ut. Han är behjälplig under 

ungdoms/konfirmandkvällarna tisdagar och torsdagar.  

 Shams har anställt som vaktmästare på heltid och kommer ha 

sin bas på Paletten men även arbeta mot landsbygd 

Skultuna/Skerike. Monica Mannberg har anställts som ny 

fängelsepräst på 50% och Victor Backlund är ny präst i 

Gideonsbergs församling. 

 Kekke Waltersson vikarierar för närvarande som tillförordnad 

samordnare för landsbygd, Gideonsberg och Paletten. Detta 

tills en ordinarie samordnare tillträder senare i höst. 

 En organist söks till landsbygd och Jörgen täcker upp så länge 

medan Eva leder Prismakören.  

 David Berglund arbetstränar i Önsta på 25% sen i augusti. 

 Karin Anderson Ludvigsson är ny kommunikationschef och 

tillträder 1/10 medan Sandra Björlin är ny HR-chef vilket 

innebär att hennes tjänst som HR-specialist är vakant. 

 Det har under tidiga hösten skett både höstfest och Önstadag i 

församlingen med många besökare. Höstfesten bestod bl.a. av 

tre andakter med VVC som kör, ansiktsmålning, fiskdamm, 
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pyssel och hoppborg. Önstadagen hölls nere på torget och 

leddes av Rosa, Linda och Sara.  

 Konfirmationseventet ”inte som du tror” var mycket välbesökt 

med runt 500 personer som såg Hanna Ferm uppträda i 

domkyrkan. Det är 30st anmälda konfirmander hittills i 

församlingen och den siffran väntas öka efter nästa veckas 

grillfest för konfirmander i ÖGK.  

 Önsta Vocalis har startat upp som kör i församlingen och leds 

av Linda under måndagskvällar kl. 19.00-20.30 i Önsta. Första 

tillfället bestod av 17 personer och repertoaren kommer vara 

blandad engelsk/svensk musik i olika genrer. Deras nästa 

framträdande kommer ske i gudstjänsten ”för livets skull” den 

29/10 kl. 16.00 i ÖGK. 

 Sofia Svensson har startat upp en ungdomskör för barn från 

12år. Denna övar på onsdagar kl. 16.30-17.30. 

 Årets dopfest kommer ske den 15/10 kl.16.00 i ÖGK. 

 Nästa talarkväll kommer gå av stapeln den 23/9 och kvällens 

gäst är Johannes Wätterbäck även kallad ”Farbror Grön”. 

 Pastoratet har skickat ut information till personalen kring det 

förhöjda säkerhetsläget i Sverige och uppmanar bl.a. till extra 

vaksamhet vid folksamlingar.  

 Pernilla tar till sist upp frågan kring dopträd i kyrkan. Rosa och 

Sara har ett förslag att göra dopet mer synligt i kyrkorummet. 

Förslaget är att dopsymbolerna flyttas från herdens hörna till 

platsen vänster om korset. Det håller även församlingsrådet 

med om. Det bestäms dock att vilken typ av upphängning ska 

diskuteras vidare då det är viktigt att denna ändring passar in i 

kyrkorummet som det ser ut idag. Förslag kommer om att 

anlita en smed till att göra ett smidesträd i svart som då skulle 

gå i samma stil som ljusbäraren. Frågan kommer diskuteras 

vidare vid framtida möten och bordläggs så länge.  

 

 §41 
 

Övriga frågor William tar upp en idé som inkommit från styrelsen i SKU. De 

vill ha en nyårsfest för att fira in det nya kyrkoåret. Denna 

skulle gå av stapeln lördagen 2/12 cirka kl. 21-01. William 

berättar även att SKU kommer att baka till förmån för ACT 

under kommande julmarknad. 
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 §42 
 

Nästa församlingsråd Nästa två församlingsråd kommer att ske tisdagen den 24/10 & 

tisdagen den 28/11 kl. 17.30 i Mariasalen. Mötet börjar 18.00. 

 

  

 §43 

 
Avslut av mötet  

 Ordföranden tackar samtliga närvarande för dagens 

sammanträde och förklarar mötet avslutat.  
 
 
 

Underskrifter: Sekreterare _______________________ 

  Charlotta Numan 

 

  

 Ordförande  _______________________ 

  Ann-Sofie Berglund 

 

 

 Justerare _______________________ 

  Elisabeth Granberg 

 


